
RADA MIUSKA KOTA

vlprynqro, dr24' !5' 202hU,

Teresa Brzoska

Radna llatly lVliejskiej w l(ole

l(olo 23.05.2O22r.

Burmistrz Miasta Kola

Pan Krzysztof Witkowski

INTERPELACJA

Dotyczy: Przeksztslceniu czqici chodnik6w n(t icieikq rowerowq lub Scieikq

rowerlwa- pieszq"

Proszq Pana Burmistrza o rozwaienie moiliwo6ci by niekt6re chodniki

zamienii na 6cieikq rowerowq lub pieszo -rowerowq, tak by tqczyly siq z

istniejqcyn,ijui $cieikami rowerowymi, a dla pieszych pozostawid chodnik po

drugiej stronie" Tam gdzie nie ma takiej moiliwo6ci naleialoby wykona6

bezpieczrre zjazdy z drogi dla rower6w na jezdnig i z jezdni na Scieikq

rowerowq i odpowiednio oznaczyd

UZASADNTEI'JIE: Panie Burmistrzu, podobnq interpelacjq skladalam w 2015 roku,

niestety zostata przez Powiatowy Zarzqd Dr6g w Kole zaopiniowana negatywnie.

Uplynqlo du2o czasu, rower stal siq Srodkiem transportu, l<t6ry w spos6b ekologiczny

pozwala c{otrzed do prracy, szl<oly, zalatwii w sl<lepach czy w urzgdach niezbqdne sprawy.

Niestety pcruszanie siq rowerern po naszym mie$cie zgodnie z przepisamijest bardzo

trudne, a nieraz wrqcz niewyl<onalne. Brak Scieiel< rowerowych powoduje, ie duio

rowerzyst6w porusza siq po chodnil<u bo tam czujq siq bezpiecznie, niestety czqsto

sl<utl<iem takiej jazdy jest mandat. Scieiki rowerowe, kt6re mamy w mie6cie sq kr6tkie,

nagle siq r"rrywajq i trzeba zjechaf na jezdniq. Wlqczenie siq do ruchu nie jest nieraz tatwe

ze wzglqclu na duiy ruch samochod6w ponadto naleiy pol<ona6 wiele wysokich

l<rawqinil<ovv a na jezdni omijai dziury.
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